
Kłobuck, 17.12.2024 r.  

Rada Miejska w Kłobucku 
Komisja Zagospodarowania Przestrzennego, 

Rolnictwa, Infrastruktury Komunalnej, 

Bezpieczeństwa i Porządku Publicznego 

Protokół nr 8/2024 

VIII Posiedzenie w dniu 17 grudnia 2024  

Obrady rozpoczęto 17 grudnia 2024 o godz. 10:00, a zakończono o godz. 10:25 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 5 członków. 

Obecni: 

1. Józef Batóg 

2. Jerzy Kulej 

3. Robert Turek 

4. Tomasz Wałęga 

5. Dominik Zych 

1. Otwarcie posiedzenia oraz sprawdzenie kworum. 

 

Przewodniczący Komisji D. Zych otworzył posiedzenie Komisji. Powitał  wszystkich   

przybyłych  na  komisję. Oświadczył, że zgodnie z listą obecności i stanem faktycznym jest 

kworum, zatem obrady są prawomocne.  

2. Zmiany w porządku obrad. 

 

Nie zgłoszono. 

 

3. Przyjęcie protokołu Nr 7/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 21.11.2024 r. /projekt 

protokołu został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku 

w BIP bip.gminaklobuck.pl/  

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie protokołu Nr 7/2024 z posiedzenia Komisji w dniu 21.11.2024 r. /projekt protokołu 

został zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Miejskiego w Kłobucku w BIP 

bip.gminaklobuck.pl/  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Józef Batóg, Jerzy Kulej, Tomasz Wałęga, Dominik Zych 

BRAK GŁOSU (1) 

Robert Turek 



4. Wypracowanie opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na zawarcie 

umowy najmu na czas oznaczony do trzech lat na rzecz dotychczasowego najemcy. 

 

Kierownik Wydziału ds. Mieszkaniowych Iwona Sołtysiak zreferowała w/w projekt uchwały. 

 

Głosowano w sprawie: 
Wypracowanie pozytywnej opinii do projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na 

zawarcie umowy najmu na czas oznaczony do trzech lat na rzecz dotychczasowego najemcy..  

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Józef Batóg, Jerzy Kulej, Robert Turek, Tomasz Wałęga, Dominik Zych 

 

5. Opracowanie planu pracy Komisji na 2025 r. 

 

Przewodniczący Komisji D. Zych przedstawił plan pracy Komisji na 2025 r. Zaproponował 

aby przesunąć z lipca na sierpień punkt pn. Analiza i omówienie zebranych uwag z konsultacji 

społecznych dotyczących Projektu Planu ogólnego Gminy Kłobuck.   

 

Radny T. Wałęga zaproponował, aby Przewodniczący Rady Miejskiej w Kłobucku A. 

Sękiewicz zorganizował w 2025 r. spotkanie w sprawie przebudowy dróg wojewódzkich. 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Kłobucku A. Sękiewicz poinformował, że zorganizuje 

spotkanie w w/w sprawie. 

 

Głosowano w sprawie: 
Przyjęcie planu pracy Komisji na 2025 r. wraz ze zmianą. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 5, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (5) 

Józef Batóg, Jerzy Kulej, Robert Turek, Tomasz Wałęga, Dominik Zych 

 

6. Sprawy różne: 

 

a) rozpatrzenie wniosku dotyczącego wyznaczenia przystanku autobusowego przy 

drodze gminnej ul. Jasnej w Kłobucku. 

 

Burmistrz J. Zakrzewski wyjaśnił, że jego zdaniem nie ma miejsca na ul. Jasnej, które 

spełniałoby wymogi, wytyczne pozwalające na postawienie przystanku. Rozważenie 

postawienie przystanku będzie możliwe dopiero przy projektowaniu przebudowy ul. Jasnej. 

Radny T. Wałęga również nie widzi możliwości usytuowania przystanku na przedmiotowej 

ulicy. 



Przewodniczący Komisji D. Zych zaproponował aby wniosek przekazać do dalszej analizy 

podczas projektowania przebudowy ul. Jasnej (sprawdzenie czy są warunki techniczne na 

usytuowanie przystanku). Jednocześnie zwrócić się do wnioskodawcy (Samorządu Powiatu) o 

rozpatrzenie możliwości usytuowania przystanku przy ul. Wieluńskiej, zamiast przy ul. 

Jasnej. Należy zwrócić uwagę, że klientami sklepów zlokalizowanych w tym obszarze są 

mieszkańcy powiatu, a nie samej Gminy Kłobuck i że wzdłuż ulicy Wieluńskiej przebiega 

więcej połączeń autobusowych niż ulicą Jasną. Dodatkowo to przy ulicy Wieluńskiej 

zlokalizowanych jest kilka sklepów wielkopowierzchniowych, a przy ulicy Jasnej tylko jeden, 

dostępny jednocześnie dla pieszych od ulicy Wieluńskiej. 

Głosowano w sprawie: 

wniosek przekazać do dalszej analizy podczas projektowania przebudowy ul. Jasnej 

(sprawdzenie czy są warunki techniczne na usytuowanie przystanku). Jednocześnie zwrócić 

się do wnioskodawcy (Samorządu Powiatu) o rozpatrzenie możliwości usytuowania 

przystanku przy ul. Wieluńskiej, zamiast przy ul. Jasnej. 

 

Wyniki głosowania 
ZA: 4, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 1, NIEOBECNI: 0 

 

Wyniki imienne: 

ZA (4) 

Józef Batóg, Jerzy Kulej, Tomasz Wałęga, Dominik Zych 

BRAK GŁOSU (1) 

Robert Turek 

 

7. Zamknięcie posiedzenia. 

 

 

 

  

Przewodniczący Komisji 

Dominik Zych 

  

 

Przygotował(a): Magdalena Kuczera 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  
 


